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وزیر ورزش و جوانان در حاشیه بازدید از اردوی تیم والیبال نشسته بانوان تاکیدکرد

نتایج کاروان ایران در المپیک ریو خوب بود، اما قانع کننده نیست
سرویس ورزشی-

وزیر ورزش تاکید کــرد کاروان ایران در بازی های  
المپیــک 2016 ریو بعد از پانــزده دوره در بازی های 
المپیک دومین رتبه خود را در بازی های  المپیک ریو 
کسب کرد که این عدد خوب و از نظر من راضی کننده 

است، اما قانع کننده نیست.
در آســتانه اعزام کاروان ورزشــی جانبازان و معلولان به 
هشــتمین دوره از بازی های پارالمپیک ریو، محمود گودرزی 
وزیــر ورزش و جوانان بــا حضور در فدراســیون جانبازان و 
معلولان از اردوی تیم والیبال نشســته بانوان بازدید به عمل 
آورد و در جریان تمرینات آنها قرار گرفت. گودرزی، در جریان 
بازدیــد از اردوی تیــم   ملی والیبال نشســته بانوان در جمع 
خبرنگاران حاضر شد و به ســؤالات خبرنگاران پاسخ داد که 

گزیده ای از صحبت های وی در ادامه می آید:
* بــا توجه بــه اینکه امــروز )دیروز( تیم   ملــی والیبال 
نشسته بانوان آخرین اردوی خود را برای شرکت در بازی های 
پارالمپیک ریو سپری می کنند جهت خسته نباشید و بازدید 
از اردوی تیم   ملی والیبال نشسته بانوان به فدراسیون جانبازان 
و معلــولان آمده ام تا این حضور موجب تقویت روحیه والیبال 
نشســته بانوان شــود. البته در طی یکــی، دو گیم که من از 
نزدیک شــاهد آن بودم رقابت خوبی را به نمایش گذاشــتند 
و من امیدوارم که در ریو به بهترین نتیجه  ممکن دســت پیدا 

کنند.
* ضمن تشــکر از محمود خسروی وفا، رئیس فدراسیون 
جانبــازان و معلولان باید بگویم که با توجه به محدودیت های 
اعتبــاری که کمیته  ملــی پارالمپیک داشــت و کمیته ملی 
المپیک  قدری از اعتبارات آنها را لحاظ نکرد و دچار مشکلات 
ریالی و ارزی شــدند امیدوارم که در آســتانه اعزام کاروان به 
بازی های پارالمپیک ریو 2016  بتوانیم شرایط راحتی را برای 

اعزام آنها فراهم کنیم.
* پــاداش پارالمپیکی ها نیز همان طور که قبلا نیز اعلام 

کرده ایم  مشابه المپیکی ها خواهد بود و همان پاداشی که برای 
ورزشکاران المپیکی عنوان کردیم برای ورزشکاران پارالمپیکی 

نیز لحاظ خواهد شد.
* کاروان ایــران در بازی های  المپیــک 2016 ریو بعد 
از پانــزده دوره در بازی های المپیــک دومین رتبه خود را در 
بازی های  المپیک ریو کسب کرد که این عدد خوب و از نظر 
من راضی کننده اســت، اما قانع کننده نیســت و ما باید سعی 
کنیم برای دوره بعد از هم اکنون برنامه ریزی کنیم تا بتوانیم به 
نتایج بهتری دست پیداکنیم. البته در برخی از رشته ها با عدم  
توفیقات مواجه بودیم که باید در این زمینه آســیب شناسی 
انجام دهیم تا برای المپیک 2020 بتوانیم شرایط بهتر و راضی 

کننده ای داشته باشیم.
* بعد از پایان بازی های پارالمپیک مجمع فدراسیون هایی 
که در حال  حاضر با سرپرســت اداره می شوند، برگزار خواهد 

شد و تمام سعی مان بر این است که در یک فضای آرام و بدون 
دغدغه  انتخابات این فدراسیون ها را برگزار کنیم.

تغییراتی در رأس فدراسیون ها نداریم
* در خصوص وضعیت فدراسیون تکواندو و اینکه احتمال 
تغییر مدیریت در این فدراسیون وجود دارد یا خیر، باید بگویم 
چــون فرایند ما دموکراتیک اســت، در نتیجه  در عزل رئیس 
فدراسیون تا زمانی که دوره ریاست آن به پایان نرسیده باشد 
وزارت ورزش  و جوانان تصمیم گیرنده نیست و اجازه دخالت 
در تغییــرات را نمی دهیم. هر چه اساســنامه بگوید برای من 
فصل الخطاب است. بنابراین وزارت ورزش  و جوانان در رابطه 

راه اندازی اولیه ماشین ریخته گری 
شماره 5 شرکت فولاد مبارکه اصفهان

اصفهان- خبرنگار کیهان:
با تلاش واحدهای تولیدی و ستادی شرکت فولاد مبارکه 
اصفهان اولین ذوب ماشین ریخته گری شماره 5 فولاد مبارکه 

با کیفیت مناسب به تختال تبدیل شد.
مدیر اجرای پروژه های آهن سازی و فولادسازی با اعلام این خبر 
افزود: با توجه به برنامه افزایش ظرفیت تولید فولاد کشور به مقدار 55 
میلیون تن تا سال 1404، شرکت فولاد مبارکه اصفهان برای حفظ 
سهم 50 درصدی تولید در بازار داخلی، طرح افزایش تولید زیرسقف 
ناحیه فولادسازی تا 7/2 میلیون تن تختال در سال را تعریف کرد.

مهرداد عبدالرحیم زاده اضافه کرد: برای پاســخگوئی به افزایش 
تولید کوره های قوس الکتریکی، پروژه ماشــین جدید ریخته گری 
شماره 5 با ظرفیت تولید 2 میلیون تن تختال در سال با عقد قرارداد 
طراحی پایه و تدارک تجهیزات خارجی در ســال 1392 با شرکت 
اکســاین چین منعقد و عملیات اجرائی ساختمانی این ماشین در 

اواخر سال 1392 شروع شد.
وی به دیگر مشخصات پروژه اشاره کرد و گفت: طول تختال های 
تولیدی این ماشــین از 4/5 تا 11 متر با حداکثر وزن 43 تن است 
که سرعت ریخته گری از 0/7 تا 1/8 متر در دقیقه قابل تغییر است.
عبدالرحیم زاده مبلغ کل سرمایه گذاری جهت این پروژه را بالغ 
بــر دو هزار و 688 میلیارد و 674 میلیون و 437 هزار و 204 ریال 
و 342 میلیون و 944 هزار و 461 یوان چین بیان داشت و گفت: با 
اجرای این طرح برای حدود 100 نفر بطور مســتقیم و حدود 150 

نفر بطور غیرمستقیم اشتغال ایجاد شده است.
معاون وزیر نیرو:

سطح منابع آبی کشور
 150 متر پایین رفته است

معاون وزیر نیــرو در امور آب و آبفا گفت: آب 670 هزار 
خانوار ساکن در مناطق روستایی کشور به صورت سیار و با 

تانکر تامین می شود.
رحیم میدانی در جلسه شورای اداری شهرستان بوکان به مناسبت 
هفته دولت افزود: هم اکنون آب مصرفی 6 هزار روســتا در کشور با 
جمعیتی بالغ بر دو میلیون و 160 هزار نفر با تانکر تامین می شود.

وی اظهار کرد: در سال جاری مشکل آب آشامیدنی دو میلیون 
نفر جمعیت ســاکن در روستاهای کشور حل شده و 500 میلیون 
دلار از صندوق ملی توســعه به بخش های زیربنایی آب و فاضلاب 

اختصاص یافته است.
وی بیان کرد: برای اجرای طرح های نیمه تمام آب و فاضلاب در 

سطح کشور یک هزار و 800 میلیارد ریال اعتبار نیاز است.
میدانی اضافه کرد: یکی از جدی ترین چالش های آب در کشور 
از بین رفتن منابع آب زیرزمینی است و این منابع زیرزمینی سرمایه 
ملی ماست که در آستانه از بین رفتن قرار دارد و تنها راه نجات هم 

کاهش مصرف و درست مصرف کردن آن است.
وی با بیان اینکه 75 درصد نزولات آســمانی کشور تنها در 25 
درصد کشور صورت می گیرد، اظهار کرد: بخشی از نابودی سفره های 
آبی بر اثر تغییر اقلیم و خشکسالی بوده، اما دلیل عمده آن برداشت 

بیش از حد از این منابع است.
وی اضافه کرد: وزارت نیرو طرحی را در شورای عالی آب کشور 
با عنوان احیا و تعادل بخشی به منابع آب زیرزمینی مطرح کرده که 
یکــی از مصوبه های آن کاهــش 25 درصدی مصرف آب در بخش 
کشــاورزی اســت و پروانه های بهره برداری از منابع آب نیز بر این 

اساس باید اصلاح شود.
معــاون وزیر نیرو گفت: بر اثر برداشــت بی رویه آب زیرزمینی، 
منابع آبی کشور 150 متر پایین رفته و در برخی نقاط کشور، زمین 
35 ســانتیمتر نشست داشته که این امر نشان از یک فاجعه زیست 

محیطی دارد.

با تغییر روسای فدراسیون هایی که در بازی های  المپیک ریو 
عملکرد موفقی نداشتند سعی می کند ورود پیدا نکند. ضمن 
اینکه تغییرات در دســت ما نیست ،  بلکه در دست اساسنامه 

است.
عملکرد تکواندوکاران راضی کننده نبود 

* از عملکرد تکوانــدو راضی نبودم اما به  هر حال کیمیا 
علیزاده کار بســیار بزرگی را انجام داد و رکورد بسیار خوبی را 
از خــود ثبت کرد  ولی در خصــوص آقایان و عملکرد آنها در 
بازی های  المپیک ریو باید آسیب شناسی صورت بگیرد. حتی 
ممکن اســت در کادر فنی تغییراتی نیز ایجاد شود  که البته 
این مســئله در اختیار فدراسیون است که در کادر فنی خود 

تغییراتی ایجاد کند یا خیر.
* هر کدام از روســای فدراسیون هایی که دوران ریاست 
آنها به پایان رســیده اســت حتما برای آنها انتخابات برگزار 
خواهیــم کرد و اگر تا به الان انتخابــات آنها به تعویق افتاده 
اســت  به خاطر فضای  المپیکی بود که دوست نداشتیم فضا 

رادیکالی شود.
* اینکه گفته می شــود ســید رضا افتخاری مدیرعامل 
باشگاه استقلال حق امضا ندارد، صحت ندارد و چنین چیزی 
نیســت. معمولا خود شرکت ها هیئت مدیره انتخاب می کنند 
و هیئت مدیره، مدیرعامل انتخاب می کند و صورت جلســه 
به اعضای مجمع ارسال می شــود. مجمع قبلا  ریاست آن را 
وزارت ورزش  و جوانــان بر عهده داشــت، اما بعد از اینکه دو 
باشگاه مجددا در اختیار وزارت ورزش  و جوانان قرار داده شد 
در حال  حاضر به محض اینکه ابهامات جزئی مرتفع شــود و 
احکام آن صادر شود به طور قطع مدیریت وی نیز وجه قانونی 

پیدا خواهد کرد.

رئیس فدراسیون وزنه برداری می گوید ما در مســابقات المپیک انتظار حمایت از آیان نداشتیم اما انتظار 
دخالت هم نداشتیم.

علی مرادی در پاسخ به پرسشی مبنی بر اینکه فکر می کند تاماش آیان در بحث ناداوری حمایت لازم را از ایران داشت، 
گفت: ما انتظار حمایت نداشــتیم اما انتظار دخالت هم نداشتیم، فقط می خواستیم شفافیت بیشتر شود و جو عادلانه باشد. 
بحث این است که اگر یک نفر صلاحیت حضور در ژوری را داشته چرا او را قرار ندادند و اگر نداشته پس چرا او را در هیئت 
ژوری گذاشــتند. تغییر در هیئت ژوری حتی در روز مســابقه امکان پذیر است اما باید از نفرات ذخیره باشد. مرادی در مورد 
اینکه فکر نمی کند اتفاقات المپیک ریو جلود را نســبت به ایران در مســابقه های پیش رو حساس تر کند، تاکید کرد: ما در 
جامعه جهانی که دارای قوانین و مقررات و تعاملاتی که بر مبنای عدالت است، زندگی می کنیم و مطمئن باشید اگر اتفاقی 
رخ دهد دور از چشم جهان نخواهد ماند. البته من فکر نمی کنم چنین اتفاقی بیفتد، به هر حال ما اعتراض  خود را از لحاظ 
قانونی پیگیری کردیم و وظیفه خود را انجام داده ایم. او در مورد احتمال محرومیت ایران نیز تاکید کرد: به صورت رســمی 
چیزی به ما اعلام نشــده اســت اما ما اعتراض خود را به صورت رســمی و مکتوب اعلام کردیم و اگر قرار باشد هر اعتراضی 
که از مجرای قانونی و حقوقی پیگیری می شــود، مجازاتی داشــته باشد ظلم بزرگی است. اگر چیزی در این مورد به صورت 
رسمی طرح شود به هر حال فدراسیون زیر مجموعه وزارت و کمیته ملی المپیک است و با بررسی همه جانبه پاسخی داده 
خواهد شد. از طرفی اعتراض مانند برخی کشورهای دیگر نبوده و به صورت اخلاقی و منطقی بود و جوانی از شدت ناراحتی 

اعتراض خود را مطرح کرد.

رئیس فدراسیون وزنه برداری: از آیان انتظار دخالت نداشتیم

زخمی شدن ده ها فلسطینی 
در حمله صهیونیست ها به یک ورزشگاه 

در حمله اشــغالگران صهیونیست به ورزشــگاهی در شمال قدس اشغالی ده ها 
فلســطینی زخمی و یا بر اثر استنشــاق گاز اشــک آور دچار حالت خفگی شدند. 
همچنین یک نظامی صهیونیست در درگیری با فلسطینیان زخمی شد.نظامیان رژیم 
صهیونیستی در جریان بازی دو تیم فلسطینی در ورزشگاه فیصل حسینی در شهرک 
رام واقع در شــمال قدس اشغالی به تماشاگران حمله کرده و به سمت آنها گلوله و 
گاز اشــک آور شلیک کردند که در نتیجه آن ده ها نفر زخمی شدند.به نقل از مرکز 
اطلاع رسانی فلسطین، شاهدان عینی تصریح کردند که نیروهای امدادرسان بلافاصله 
به منظور مداوای مجروحان وارد ورزشــگاه شدند. همچنین در حمله صهیونیست ها 
به ورزشگاه مذکور علاوه بر شــمار زیادی از تماشاگران، چندین بازیکن هم زخمی 

شدند و بازی نیز متوقف شد.
تمجید سایت چینی ژینگهووا از فوتبال ایران 

ســایت چینی ژینگهووا در گزارشــی به تمجید از تیم ملی فوتبال ایران در راه 
صعود به جام جهانی روســیه پرداخت.تیم   ملی فوتبال ایران از پنجشــنبه کارش را 
برای صعود به جام جهانی روســیه به صورت جدی آغاز خواهد کرد و باید در اولین 
گام به مصاف  تیم   ملی فوتبال قطر در ورزشگاه آزادی برود. در این روز چین و کره 
جنوبی دیگر مدعیان گروه نیز با هم بازی خواهند داشت. ملی پوشان ایران بعد از بازی 
نخست خود باید راهی کشور چین شوند و برابر این تیم بازی کنند. در همین رابطه 
سایت چینی ژینگهووا، به بررسی تیم   ملی فوتبال ایران پرداخته است. این سایت در 
این رابطه نوشــت: »فوتبال به عنوان یکی از جنبش های بزرگ جهانی معروف شده 
اســت. در آسیا فوتبال ایران کاملا شناخته شده است و توانسته به افتخارات زیادی 
دســت یابد. ایران در گذشــته تیم قدرتمندی در سطح آسیا بوده است. ایرانی ها در 
ســطح بین المللی افتخارات زیادی برای قاره آسیا کسب کردند. در اوایل دهه 60 و 
70 ایران قدرت بلامنازع فوتبال آســیا بود. کسب سه عنوان قهرمانی پی در پی در 

جام ملت های آسیا، مصداق بارز این گفته است.
محرومیت رقیب قطری از شرکت در انتخابات فیفا 

ســعود المهندی یکی از گزینه های قاره آسیا برای شرکت در انتخابات شورای 
اجرایی فیفا اســت اما کمیته اخلاق فیفــا صلاحیت این نامزد قطری را تایید نکرده 
و دســتور محرومیت او از فعالیت های ورزشی را داده است. بیشتر کشورهای عربی 
از این گزینه قطری برای انتخابات شورای اجرایی فیفا حمایت کرده اند و محرومیت 
او از ســوی کمیته اخلاق فیفا به ســود دیگر نامزدها خواهد بود.علی کفاشیان نائب 
رئیس فدراســیون فوتبال ایران هم برای عضویت در شورای اجرایی فیفا نامزد شده 
است و اگر محرومیت المهندی قطری تایید شود شانس بالایی برای پیروز شدن در 

انتخابات خواهد داشت.
عبداللهی: ذهن منصوریان به شایعات عادت کرده است 
عبداللهی سرپرست تیم فوتبال استقلال در پاسخ به سوالی درباره صحبت های 
پیرامون استقلال و اینکه گفته می شود، قرار است مجیدی هدایت این تیم را برعهده 
بگیــرد و آیا این صحبت ها روی تمرکز کادرفنی فعلــی آبی ها اثر منفی نمی گذارد 
نیز عنوان کرد: همیشــه از این حرف ها بوده است. نباید از این حرف ها تعجب کنید. 
خود منصوریان و کادرش هم به شایعات عادت کردند و شاید در گذشته ذهنشان را 

درگیر می کرد ولی الان با قدرت کار می کنند.
رضاییان به برانکو تحمیل نمی شود

حمیدرضا گرشاســبی عضو هیئت مدیره پرســپولیس درباره آخرین وضعیت 
حضور رامین رضاییان در تیم فوتبال پرسپولیس، اظهار کرد: بحث حضور این بازیکن 
در تیم پرسپولیس، مدیریتی نیست ،  بلکه به مسائل فنی بر می گردد. این بازیکن یک 
فصل دیگر با باشــگاه پرسپولیس قرارداد دارد، بنابراین بازیکن ما محسوب می شود. 
حال اینکه برانکو بخواهد از این بازیکن در ترکیب تیمش استفاده کند و یا او را کنار 

بگذارد، بحث دیگری است و ما هم در آن دخالتی نخواهیم کرد. 
۶ معترض فعلا اجازه حضور در تمرینات را ندارند 

پور موســوی سرمربی تیم فوتبال استقلال خوزستان در پاسخ به این سوال که 
آیا با این شش بازیکن که در تمرینات حضور پیدا نکردند، برخورد خواهد شد؟ گفت: 
 من ضمن این که به بازیکنان حق می دهم که پیگیر مطالبات شــان باشند ولی باید 
بگویم خط قرمزهایی وجود دارد که متاســفانه این شــش نفر از آن ها عبور کردند و 
صد درصد جریمه ای برای آن ها در نظر گرفته می شــود و فعلا هم اجازه حضور در 
تمرینــات را به آن هــا نمی دهم. وی افزود:  ما نیاز به یــک مجموعه داریم که با هم 
همدل باشد؛ آیا کسی در باشگاه ما پولی دریافت کرده که این شش بازیکن اعتراض 
دارند و در تمرینات حضور پیدا نمی کنند؟ اگر اعتراضی هست، مربوط به همه است 
و اگر تمرینی هم برگزار می شود همه باید در آن شرکت کنند. به هر حال بازیکنان 
می توانند به باشــگاه بروند و حق شان را بگیرند ولی به  خاطر این که این بازیکنان از 

خط قرمزها عبور کردند، طبیعتا باید بپذیرند که جریمه شوند.

وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات:
طرح انتقال سرورهای تلگرام 

به داخل کشور در حد بحث باقی ماند
وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات گفت طرح انتقال سرورهای 

تلگرام به داخل کشور درحد بحث باقی ماند.
به گزارش خبرگزاری فارس از ســاری، »محمود واعظی« در حاشــیه 
ســفر به مازندران در جمع خبرنگاران در پاســخ به سؤالی مبنی بر وجود 
حرف هایی در مورد انتقال سرورهای تلگرام به داخل کشور، اظهار کرد: در 
این زمینه تنها بحثی در شــورای عالی فضای مجازی مطرح شده و در حد 

همان بحث باقی ماند.
وی با اشاره به اینکه این امر بستگی به افرادی دارد که در حال مذاکره 
با تلگرام هستند، افزود: طبیعی است اگر روزی تلگرام سرورهای خود را به 
داخل کشــور منتقل کند، مزایای بیشتری ایجاد خواهد شد ولی خبری از 

اینکه این اتفاق چه زمانی رخ می دهد، ندارم.
وزیــر ارتباطات و فناوری اطلاعات در مورد افتتاح اینترنت پرســرعت 
در یک هزار و 605 روســتای مازنــدران و اجرای طرح ملی تأمین اینترنت 
پرســرعت و پروژه های ارتباطات و فناوری اطلاعات در این استان، تصریح 
کرد: در راستای اجرای این طرح به هر روستا توسط دهیاران اطلاعات لازم 
داده می شود و کارشناسان هم نیازمندی های اینترنتی آنها را برطرف کرده 

و مودم ها را در اختیار متقاضیان قرار می دهند.
این مسئول بیان کرد: برای ایجاد مکانیزم بین شرکت مخابرات و شرکت 

پست طراحی لازم انجام شده تا اطلاع رسانی مطلوب انجام شود.
واعظی گفت: برای ایجاد اینترنت ثابت پرسرعت در بخش های روستایی 
اقدامات خوبی انجام گرفت تا روستائیان هم از خدمات لازم بهره مند شوند.

قائم مقام وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی خبر داد
کاهش 99 درصدی زیرمیزی 
با اجرای طرح تحول سلامت

اهواز- خبرنگار کیهان:
قائم مقام وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی از کاهش 99 

درصدی زیرمیزی با اجرای طرح تحول سلامت در کشور خبر داد.
ایرج حریرچی در همایش معرفی دستاوردهای طرح تحول سلامت در 
خوزستان گفت: تا پیش از اجرای طرح تحول سلامت 7 الی 10 هزار میلیارد 
تومان پرداخت های غیرقانونی صورت می گرفت که پس از اجرای طرح 99 

درصد کاهش را در بیمارستان های دولتی شاهد بودیم.
وی با اشــاره به کاهش سهم پرداختی از جیب مردم در مراکز درمانی 
از حمایت مالی از 15 میلیون بیمار بستری خبر داد و افزود: حضور 5735 
پزشک متخصص و فوق تخصص در مناطق محروم در بیش از 300 بیمارستان 

از دیگر برکات این طرح است.
قائم مقام وزیر بهداشــت، درمان و آموزش پزشــکی در بخش دیگر از 
سخنانش اظهار داشت: بیش از 58 هزار تخت بیمارستانی فرسوده در کشور 

وجود دارد و 67 درصد بیمارستان های کشور فرسوده است.
حریرچی اظهار کرد: شــاخص توسعه انســانی ایران از 0/742 درصد 
طی 32 سال پس از انقلاب به 67 درصد رشد داشته و در نتیجه ایران در 
این مدت به میزان 2 برابر متوســط جهانی رشد شاخص توسعه انسانی را 

تجربه کرده است.
وی با بیان اینکه ایران پس از کره دومین کشــوری اســت که توانسته 
مسائل توسعه سلامت انسانی را رشد دهد افزود: در دستیابی به شاخص های 
امید به زندگی نیز افزایش چشمگیری داشته و از 48/5 سال به 75/5 سال 

رسیده است.

حدیث دشت عشق

به یاد روحانی شهید »غلامرضا زارعی«
ای خوش با جامه خونین به وصل یار رفتن!

روحانی شــهید غلامرضا زارعی سال 1343، در 
رودبار شهرســتان »علیا« متولد شد. دوره ابتدایی را 
در روســتای محل تولدش با موفقیت به پایان رساند. 
سپس با خانواده عازم شهر قزوین شدند و تحصیلات 

راهنمایی را در قزوین ادامه داد.
ایــام نوجوانــی او همزمان با اوج گیــری انقلاب 
اســلامی بود. این نوجوان مذهبی و معتقد به اســلام 

و قرآن، به فراخور ســن خود در مبارزات و راهپیمایی ها شــرکت می کرد. بعد از 
پیروزی انقلاب اســلامی نیز در مراســم مذهبی و ســوگواری برای ائمه اطهار- 
علیهم الســلام- شرکت می نمود و در مواقع بیکاری و تعطیلی برای امرار معاش و 

تامین بخشی از هزینه های زندگی در نقاشی ساختمان به کار می پرداخت.
همزمان با تحصیل در مدرســه علمیه امام صادق- علیه السلام- قم، موفق به 
دریافت مدرک دیپلم تجربی هم شــد و در ســال 1365 لباس مقدس روحانیت 
پوشــید و وقتی ندای حســینی خمینی کبیر را شنید راهی جبهه های نبرد شد. 
او که جنگیدن را وظیفه و تکلیف می دانســت، با عنوان نیروی رزمی، تبلیغی وارد 
مناطق عملیاتی شد و حدود یک سال از بهترین ایام زندگانی اش را در جبهه های 

نور علیه ظلمت گذراند.
در تاریخ 65/10/4، روز پرواز برای غلامرضا )علی( رقم خورد. سال ها پیکر پاک 
او در صحرای غرق به خون جبهه باقی ماند و مادر چشــم انتظارش، با چشم های 
خیس و اشــک آلود هر روز بر کنج در خانه منتظر رسیدن مسافر گمشده اش بود 

تا این که استخوان های مطهر او و دوستانش را برای تدفین به زادگاهش آوردند.
پیکر مطهر این شهید در تاریخ 78/11/19 بر روی دستان همرزمانش تشییع 

و در مزار شهدای قزوین به خاک سپرده شد.

اخبار کوتاه از فوتبال

نقد منصفانه را با جان و دل می پذیرم 

جواز حمل ســلاح شکاری ســاچمه زنی ته پر یک لول 
کالیبر 12 ساخت ترکیه مدل چخماقی به شماره سریال 
1461248 و شماره کلاســه پرونده 7855 تاریخ صدور 
1391/7/15 متعلــق به اینجانب مهدی عباســی فرزند 
قاســم شماره شناســنامه 7279 صادره از گرگان مفقود 

گردیده از درجه اعتبار ساقط است.

اینجانب مریم بابایی  نصرآباد فرزند علی اکبر شــماره شناســنامه 53 صادره از گرگان 
مالک خودرو سواری پژو 405 به شماره انتظامی 614 ج 41 ایران 59 و شماره موتور 
12487093587 و شماره شاسی NAAM01CA78E37426 بعلت فقدان اسناد 
فروش تقاضای رونوشت المثنی سند و شناسنامه مالکیت خودروی مذکور را نموده ام. 
لذا هر کســی ادعایی در خصوص خودروی فوق را دارد ظــرف مدت ده)10( روز به 
دفتر حقوقی ایران خودرو واقع در تهران پیکان شهر ساختمان سمند مراجعه نمایند. 

بدیهی است پس از مهلت مزبور مطابق ضوابط مقرر اقدام خواهد شد.

آگهی فقدان اسناد فروش توضیح و تصحیح
درآگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد 
ســند رســمی )قطعه یک ایلام( کــه در تاریخ های13و 
95/5/28 در روزنامه  کیهان به چاپ رســیده، در بند 1 

خانم صنعت آچاک صحیح می باشد.

برگ سبز خودرو سواری پراید به شماره انتظامی 
693ق22 ایران15 به شماره موتور 3272613 
و شماره شاسی S1412288107229 بنام 
حبیبه بابائی بدیهی مفقود شــده و از درجه 

اعتبار ساقط است.

سرمربی تیم ملی تکواندو ایران تاکید کرد مسئولیت 
شکست در المپیک 2016 ریو به عهده من است. 

بیژن مقانلو در تازه ترین صحبت های خود اظهار داشــت: 
باید از مردم به خاطر حمایت ها و کارشناسان به دلیل نقدهای 
منصفانه ای که داشــته اند، تشکر کنم، اما رفتار شماری از افراد 
برایم عجیب است. در ورزش شکست هم وجود دارد و درست 
نیست که در صفحات اجتماعی، به من و خانواده ام توهین شود. 
این گونه توهین ها قابل انتظار نیســت و باید حرمت ها حفظ 
شــود. مقانلو با تاکید بر اینکه »نقــد منصفانه را با جان و دل 
می پذیرم«، گفت: متاسفانه بسیاری از سخنان، غرض شخصی 
اســت. از افرادی که دستی در آتش تکواندو ایران دارند، توقع 

می رود که منصف باشند و حرمت بزرگان را نگه دارند.
وی افزود: از همان روزی که فرزان عاشــورزاده به میدان 
رفت، آن قدر فشــارها زیاد بود که استرس به تیم ایران وارد 
شــد. دو سال و نیم زحمت کشــیدیم و هیچ فردی را هم به 
غیــراز خودم مقصر نمی دانم، اما خیلی ها نمی خواســتند که 
موفق باشــیم. مقانلو با اشــاره به اینکه پیــش از اعزام اعلام 
کردم المپیک متفاوتی را در ریودوژانیرو شــاهد خواهیم بود، 
ادامــه داد: همه نفرات اول و دوم رنکینــگ المپیکی در ریو 
شکست خوردند و فقط دو نفر که در جایگاه سوم بودند به برنز 
رسیدند. به کارم ایمان دارم، اما باورها و حاشیه های پنهانی که 

نتوانســتم، آن را کنترل کنم به همراه دیگر مسائل سبب شد 
تا به نتیجه نرسیم.

سرمربی تیم ملی تکواندو ایران ادامه داد: در جهان و آسیا 
با اقتدار قهرمان شــدیم و در بازی های آســیایی به چهار طلا 
رسیدیم، اما کادر فنی دیده نشد و برخی دوستان معتقد بودند 
که پتانســیل تکواندو ایران بالا است و هر فردی مربی باشد به 
موفقیت می رسد. خوشحالم حداقل در شکست، کادر فنی دیده 
شــد. از آنهایی که خودشان از خانواده تکواندو هستند، انتظار 
نمی رود که در یک لحظه قضاوت کرده و همه چیز را فراموش 
کننــد. هرچند نتایج مردان ضعیف بود، اما نباید افتخار بزرگ 

کیمیا علیزاده فراموش شود.
مقانلو گفت: خاک کردن همه موفقیت های دو سال و نیم 
گذشته، منصفانه نیســت. در تکواندو که اصولش اخلاق است 
حداقل باید به بزرگترها احترام گذاشت. این خوب نیست قایقی 
که همه خانواده تکواندو در آن هســتیم را به دســت خودمان 
ســوراخ کنیم. سرمربی تیم ملی تکواندو ایران در پاسخ به این 
ســؤال که در صورت کنار گذاشته شدن از کادر فنی تیم ملی 
چه واکنشی خواهد داشت؟ گفت: مسئولان فدراسیون در این 
سالها حمایت همه جانبه ای از کادر فنی و تیم داشته اند. قرارداد 
من تا پایان المپیک بود و هر تصمیمی که رئیس فدراســیون 

اتخاذ کند، آن را می پذیرم.

سرمربی تیم ملی تکواندو: مسئولیت شکست در المپیک با من است

احتمال اعزام تیم ملی کاراته به مسابقات آلمان و ژاپن
سرمربی تیم ملی کاراته مردان از تلاش فدراسیون 

برای حضور در کاراته وان ژاپن خبر داد.
شــهرام هروی شــرایط اردو را خوب ارزیابی و بیان کرد: 
همه چیز طبق برنامه پیش می رود، در تلاش هستیم در زمان 
باقیمانده در چند دیدار تدارکاتی شرکت کنیم. قرار بر این است 
بعد از حضور در کاراته وان آلمان تیم ملی برای حضور در کاراته 
وان ژاپن، به ژاپن اعزام شود و فدراسیون در حال پیگیری است.
پیش از حضــور در رقابت های جهانی اتریش قرار بود تیم ملی 
در چند رویداد شــرکت کند تا محک خوبی برای ملی پوشان 

باشد، اما شرکت در مسابقات جهانی دانشجویان به دلیل صادر 
نشدن ویزا کنسل شد و حضور در رقابت های کاراته وان ترکیه 
نیز به دلیل مسائل امنیتی هنوز مشخص نیست. هروی در این 
باره گفت: یکی از واجباتِ پیش از حضور در رقابت های جهانی، 
شرکت در دیدارهای تدارکاتی است، اما با همین شرایط تیم به 
جلو پیش خواهد رفت و تمام توان خود را خواهد گذاشت تا با 
مسابقات درون اردویی که برگزار می کنیم ضعف ها ی موجود  را 
جبران کنیم. انشالله شرایط درست می شود و تیم به رقابت های 

کاراته وان آلمان و ژاپن اعزام خواهد شد.

*اعضای تیم ملی کشتی فرنگی جوانان بامداد دیروز برای حضور در رقابت های جهانی، 
عازم کشــور فرانسه شدند. رقابت های کشتی جوانان قهرمانی جهان، روزهای 9 تا 14 
شهریورماه در شهر ماکون فرانسه برگزار می شود.ترکیب تیم ملی کشتی فرنگی جوانان 
در این رقابت ها به شرح زیر اســت:*50 کیلوگرم: مهدی محسن نژاد*55 کیلوگرم: 
میثــم دلخانی*60 کیلوگــرم: محمدرضا گرایی*66 کیلوگرم: محمد الیاســی*74 
کیلوگــرم: مهدی ابراهیمی*84 کیلوگرم: آرمان علیزاده*96 کیلوگرم: امیرحســین 
حســینی*120 کیلوگرم: امین میرزازاده.ســرمربی: رضا ســیم خواه،مربیان: حسن 
حســین زاده- روح اله ده ملایی،سرپرســت: مهدی شربیانی،مدیر فنی تیم های ملی 

کشتی فرنگی: حسن بابک
* مجید کهتری رئیس انجمن تیــم ملی تیر و کمان از اعزام زهرا نعمتی به 
بازی های پارالمپیک ریو همراه با مربــی کره ای خود خبر داد و گفت : بنا به 

درخواست خود نعمتی چنین تصمیمی گرفته شده است.
*نایب رئیس یکی از انجمن های ورزشی ایران در برزیل به جرم سرقت از یک فروشگاه 
بازداشت شد.»م.د« تلاش می کرد وسایلی را که در لباس خود مخفی کرده بود بدون 
پرداخت پول از فروشــگاه خارج کند ولی توسط پلیس منطقه »کوپاکابانا« در جنوب 
شهر ریودوژانیرو  بازداشت شد.این مدیر 53 ساله با قید ضمانت آزاد شد ولی گذرنامه 
او در اختیار پلیس است و او فعلًا حق خروج از برزیل را ندارد تا پاسخگوی جرم خود 
باشــد. این منبع خبری برزیلی، شخص خاطی را به اشتباه، رئیس فدراسیون والیبال 
ایران معرفی کرده است در حالی که وی نایب رئیس یکی از انجمن های ورزشی است.
* قهرمان رقابت های اســکواش مالزی مدال خود را تقدیم شهدای مدافع 
حرم کرد.ســجاد زارعیان جهرمی در مسابقات جهانی در لهستان به عنوان 
نخســتین ایرانی بالاترین رنکینگ جهان در رده جوانان را به نام خود ثبت 
کرد. وی موفق شــد طلای چهاردهمین دوره مسابقات جهانی لهستان را با 
شکست حریفی از کشور لهستان به دســت آورد تا اولین ایرانی باشد که 
رنکینگ ششــم جوانان جهان و دارنده طلای رقابت های پنانگ مالزی لقب 
می گیرد.این ورزشــکار پس از پایان این مســابقات در تماسی با مسعود 
سلیمانی، رئیس فدراسیون اســکواش اعلام کرد که مدال طلای خود را به 

شهدای مدافع حرم تقدیم می کند.

خواندنی از ورزش ایران

گمنام  گفت: ســربازان  اطلاعات  وزیر 
امام زمان)عج( بــا دعای خیر مردم اجازه 
نمی دهند کســی به امنیت کشور آسیب 

وارد کند.
به گزارش خبرگزاری فارس از شــرق استان 
تهران، حجت الاسلام والمســلمین سید محمود 
علوی در آیین بهره بــرداری از پروژه های هفته 
دولت در شهرستان فیروزکوه افزود: وجود امنیت 
زمانی اثرگذار اســت که مردم با شوق و ذوق کار 
پیدا کنند؛ آنانی که ســرمایه دارند، باید کار راه 
بیندازند و جوانان را به کار گیرند تا امنیت با دل 

شاد مردم همراه شود.
وی با تأکید بر اینکه برای رفع مشکلات باید 
اختلافات را کنار گذاشت، اظهار کرد:برای اینکه 
سرمایه گذار وارد کشور شــود و سرمایه گذاری 
کند، باید دعواها و اختلافــات را کنار بگذاریم؛ 
باید  دســت به دست هم دهیم تا کشور را پیش

ببریم.
علوی با اشاره به برگزاری نشست های مختلف 
سیاسی بیان کرد: این حقی است که جمهوری 
اســلامی ایران برای جریان ها فراهم کرده است، 
اما با کسانی که علیه نظام مقدس توطئه کنند، 

برخورد می کنیم.
وزیر اطلاعات ادامه داد: دولت دنبال وحدت 
است تا برای انجام امور و کارها بحث و کارشناسی 
شود؛ اگر در کارها خصمانه با یکدیگر حرف نزنیم، 

نتیجه بهتری به دست می آوریم.
همچنین علوی در جمع مردم و مســئولان 
شهرستان فیروزکوه اظهارداشت: وزارت اطلاعات 
کسانی را که دنبال اقدامات ضدامنیتی باشند، پیدا 
و از اینکه به مردم ضربه بزنند، جلوگیری می کند.

وزیــر اطلاعــات  با بیــان اینکه بــه برکت 
هدایت های رهبر معظم انقلاب و تدابیر دولت در 

تمام دستگاه ها هم دلی وجود دارد، افزود: امروز 
اطلاعات، ســپاه، ارتش، دستگاه قضایی، وزارت 
کشور، استانداری ها، نیروی انتظامی، فرمانداری ها، 
شورای امنیت ملی، ستاد کل نیروهای مسلح و 
تمام کسانی که در تأمین امنیت نقش دارند، یک 

دست شده  و برابر دشمنان ایستاده اند.
علــوی گفــت: در وزارت اطلاعــات، مهــم 
»جمهوری اســلامی ایران« اســت و برای همه 
جریانات سیاسی کشــور احترام قائل هستیم و 
تا زمانی که به امنیت کشور ضربه ای وارد نشود، 

کاری با آنها نداریم.

وزیر اطلاعات در فیروزکوه:

اجازه نمی دهیم کسی به امنیت کشور آسیب وارد کند

همدان - خبرنگار کیهان:
منافقان  تطهیر  گفت:   دادگستری  وزیر 
توسط ســاده لوحان داخلی، ادامه خباثت 

دشمنان خارجی است.
حجت الاسلام والمسلمین مصطفی پورمحمدی 
در جلســه شورای اداری اســتان همدان افزود: 
منافقین، که غیــر از خباثت و جنایت و خیانت 
در پرونده آنها چیز دیگری نیســت نمونه هایی 
از داعشی ها هستند که چند دهه قبل در کمال 
قساوت و بی رحمی و خونریزی بزرگان و خوبان 

این مرز و بوم اعم از مدیر و دانشمند و خدمتگزار 
ملت و اقشار مختلف مردم را به شهادت رساندند.
وی ادامه داد: بسیاری از بمبارا ن های کشورمان 
توســط عراقی ها در زمان جنگ، با جاسوســی 
منافقین انجام می شــد و آنهــا اطلاعات نقاط 
مختلف را به دشمن می دادند و پس از انجام کار 
نیز آثار بمباران را به آنها گزارش می کردند و حتی 
داستان هســته ای ما بر اساس دروغ پردازی های 

آنها شکل گرفت.
وی یــادآور شــد: دشــمنان خارجــی ما و 

مستکبران که دستشان برای مقابله با جمهوری 
اســلامی کاملا تهی و خالی شده است، به سراغ 
این گروه منافق رفته و قصد تطهیر آنها را دارند 
و در داخل کشور نیز عده ای ساده لوحانه، همان 
خباثت دشــمنان را ادامه می دهند و به تقابل با 

مواضع امام)ره( می پردازند.
وزیر دادگســتری اظهار داشت: این در حالی 
است که استکبار امروز زمین گیر شده و چهره اش 
کاملا برای مردم دنیا آشکارشــده اســت و این 
حضرت امام خمینی)ره( بــود که چهره منفور 

استکبار و در راس آن آمریکا را در عرصه جهانی 
معرفی و آشکار ساخت و لذا دشمنان الان در پی 

انتقام جویی هستند.
وی همچنیــن امنیــت حاکم بر ایــران را 
مثال زدنی دانســت و ادامه داد: داعش دست از 
دشمنی با ما برنداشته و قطعا می خواهد تا همانند 
فرانسه و آلمان در کشور ما هم ناامنی ایجاد کند 
و دلیــل عدم موفقیت آنان، تلاش شــبانه روزی 
مجموعه ای از نیروهای نظامی و انتظامی، امنیتی 

و اطلاعاتی کشور است.

وزیر دادگستری:

تطهیر منافقین توسط ساده لوحان داخلی 
ادامه خباثت دشمنان خارجی است

رئیس ســازمان برنامــه و بودجه گفت: 
هم اکنون کشــور با 23 میلیارد دلار اداره 
می شود و ما ناگزیر به مدیریت منابع هستیم.
به گزارش خبرگزاری ها، محمدباقر نوبخت در 
جمع خبرنگاران در خراســان شمالی به برکناری 
برخی مدیران اشاره کرد و گفت: 13 نفر از مدیران 
به خاطر دریافت حقوق های نجومی برکنار شدند. 
وی تصریــح کرد: حقوق هــای نجومی با توجه به 
سیاســت های دولــت و درک وضعیت موجود امر 
غیرقابل پذیرشــی بــود. از ایــن  رو دولت ضمن 

عذرخواهی به بررسی این موضوع پرداخت.
رئیس ســازمان برنامه و بودجه گفت: مدیران 
نمی تواننــد بیش از 10 میلیــون حقوق بگیرند و 
حقوق های نجومی برخلاف سیاســت های دولت 

است.

وی اظهار کرد: ما داریم نظام پرداخت ها را در 
دولــت اصلاح می کنیم و حتــی به اصلاح حقوق 

بازنشستگان می پردازیم.
در ادامه در پاسخ به پرسش خبرنگاری درباره 
واگــذاری طرح های نیمه تمام به بخش خصوصی 
هم گفت: دولت برای واگذاری طرح های نیمه تمام 
در استان ها به بخش خصوصی توجه لازم را دارد.

معاون رئیس جمهور همچنیــن از پیش بینی 
ارائه تســهیلات برای 7 هزار و 500 واحد تولیدی 
در کشور برای رونق تولید خبر داد و گفت: در این 
راستا ما 7 هزار و 500 واحد را در فاز اول شناسایی 
کردیم تا با تزریق 16 هزار میلیارد تومان تسهیلات 

فعال شوند.
وی تصریــح کرد: از این تعــداد واحد تولیدی 
کوچک و متوسط بیش از سه هزار واحد موفق به 

دریافت تسهیلات شده است و تا قبل از پایان سال 
این واحدها فعال می شوند.

ســخنگوی دولت افزود: پیش بینی می شود، با 
این اقدام 150 هزار فرصت شــغلی برای جوانان 

فراهم شود.
معــاون رئیس جمهور با بیــان اینکه در قانون 
بودجه امســال 19 هزار نفر استخدامی در ادارات 
دولتی پیش بینی شده است گفت: این استخدامی ها 
به غیر از فرصت های شــغلی اســت که با اجرای 
طرح های مختلف در بخش هــای غیردولتی اجرا 
می شود. نوبخت با اشاره به نگرانی دولت در اندک 
بودن سهم زنان در این استخدامی ها بیان داشت: 
با بررسی های انجام شده برخی از این مشکلات رفع 
و با فراهم شدن فرصتی برابر برای زنان و مردان در 
آینده ای نزدیک آزمون استخدامی برگزار می شود.

معــاون رئیس جمهور در ششــمین روز هفته 
دولت با ســفر به خراسان شمالی 121 پروژه را به 

طور همزمان در بجنورد افتتاح کرد.
12 طرح در حوزه کشاورزی، 12 طرح در حوزه 
اداره برق، 6 طرح در شهرک های صنعتی، سه طرح 
در حوزه راه و شهرسازی بجنورد از جمله طرح های 

افتتاحی هفته دولت در بجنورد است.
6 طرح آموزش عالی بجنورد شامل ساختمان 
مرکزی، دانشــکده علــوم پایه، فــاز یک فضای 
آزمایشگاهی و کارگاهی در دانشگاه دولتی بجنورد و 
ساختمان آموزشی و اداری دانشگاه علمی کاربردی 

بجنورد نیز بهره برداری یا اجرایی شد.
همچنیــن طرح های مختلف گردشــگری در 
شهرســتان بجنورد از طرح های افتتاح شــده در 

ششمین روز از هفته دولت بود.

محمدباقر نوبخت

پرداخت تسهیلات به صنایع كوچک و متوسط تا پایان امسال


